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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse den samlede størrelse af det udbytte, hvor der ved udbytterefusion 

er ydet hel refusion af udbytteskatten? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKAT har ikke mulighed for at udarbejde en samlet opgørelse af det udbytte, hvor der 

ved udbytterefusion er ydet hel refusion af udbytteskatten. Når SKAT modtager en an-

modning om refusion, kendes udbyttebeløbet og størrelsen af refusionsbeløbet for den 

enkelte ansøger, men registreringen af sagerne sker ikke på en sådan måde, at det efterføl-

gende er muligt at fremsøge sager, hvor der er sket fuld henholdsvis delvis tilbagesøgning. 

 

Udarbejdelse af en samlet opgørelse, der viser en fordeling på henholdsvis fuld og delvis 

refusion, vil derfor indebære en manuel og ressourcekrævende gennemgang af refusions-

sagerne. 

 

SKAT vil fremadrettet registrere sagerne på en måde, der muliggør en systemmæssig 

udsøgning af de ønskede oplysninger.” 
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